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MET HART VOOR DUIVEN, GROESSEN EN LOO 

 
Betoog Voorjaarsnota 2024  
 
Een probleem is zo groot als je het zelf maakt.  
Dit is een uitspraak van mijn opa, en het is waar, want als je het hebt opgelost is het 
geen probleem meer. Dus…het is zo groot als je het zelf maakt.  
Toen ik de voorjaarsnota en de bezuiniging voorstellen las, dacht ik in eerste 
instantie, God friet Bomans zou hier iets moois van kunnen zeggen, zoiets van, 
snapt het college wel waar zij mee bezig is? Nee, dat snapt zij niet, zij bezuinigd 
slechts. Heeft het college dan een visie?  
 
Ja zeker, en dat blijkt wel daar zij schrijft dat wij in 2040 rekening moeten houden 
met meer dak en thuisloze en personen met onbegrepen gedrag, om dit te 
realiseren bezuinigd het college nu op de zorg en op de begeleiding van de jeugd.  
Door deze bezuinigingen krijgen wij straks dus inderdaad nog meer personen met 
onbegrepen gedrag en daklozen, zoals het college dus aangeeft. Maar snapt het 
college dit dan niet?, nee zij snapt dit niet, zij bezuinigd slechts.  
 
Maar ik ben Godfriet Bomans niet dus wordt het iets anders. Ik wil het heb over 
SEKS, ja SEKS, dat staat voor Service, Energie, Klimaat en Sociaal domein.  
Maar eerst wat anders, veel zaken die betrekking hebben op 1stroom, horen hier 
niet in thuis, zij horen thuis in de jaarrekening of begroting van 1stroom, en dat zijn 
dus zaken waar wij op dit moment geen beslissing over behoren te nemen.  
Hoe kijkt het college hier tegen aan?  
 

Tevens roept het college op om al vast zaken te regelen en te beslissen over de 

meerjarenbegroting die wij eind van dit jaar moeten vast stellen. Hierin is dan ook 

opgenomen de resultaten uit de september circulaire waarvan op dit moment nog 

niemand weet wat de inhoud zal zijn. 

Dus waarom kiest het college hiervoor? 
Over de bestuurscultuur en het vernieuwen van alle wethouders zal ik het nu maar 
niet hebben.  
Dan de maandagavond opening van het gemeentehuis, een succes zoals het 
college aangeeft, een pilot die succesvol is, gemeente u is goed bezig naar onze 
inwoners, u snapt dat service belangrijk is. En wat gaat het college nu doen?  
Afschaffen deze openingstijd, eindelijk iets wat een succes is, dus afschieten,  
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U begrijpt dat wij hier tegen zijn. 
 
Maar zijn er behalve het bezuinigen andere redenen om dit te doen?  
Ook het verbouwen van de toegang van het gemeentehuis ten behoeve van 
bezoekers met een scootmobiel zien wij als een onnodige verbouwing.  
Ook bij appartementen complexen is een aparte plaats voor scootmobiel, dus is 
volgens ons een verbouwing van de toegang onnodig.  
Of ziet het college dit soms anders?  
 
De politiek moet weer het vertrouwen van haar inwoners krijgen, en wat doet het 
college hier dan aan ?  
Het wil zaken weer gaan invoeren die wij juist voor onze inwoners hebben 
afgeschaft, over vertrouwen gesproken.  
De precario, daar is een harde afspraak gemaakt, dat zolang het centrumplan nog 
niet afgerond is, de ondernemers vrij gesteld zijn van precario . En het plan is nog 
niet afgerond. Is het college dit vergeten?  
Gelrepas en hondenbelasting hoe haalt u het in uw hoofd??  
 
Er komen moeilijke tijden aan, maar onze financieel zwakkere draait u de nek om.  
Waarom stelt u als college dit voor?  
 
Een kunstgrasveld voor sportclub Groessen vinden wij een goede zaak, daar het al 
langer op de agenda staat, dus uitvoeren.  
Over energie kunnen we kort zijn, het blijkt dat er op dit moment 2x meer energie 
wordt opgewekt als dat er in Nederland verbruikt wordt, het probleem zit hem in het 
transport en opslag, maar dat probleem is voor de energie bedrijven en niet voor 
ons. Dus hier even geen energie in stoppen.  
 

Over het klimaat valt ook wat te zeggen, de groene lobbyisten doen goed hun best, 

maar opwarming en afkoeling is een cyclus van ca. 20.000 jaar, denk maar de grote 

stenen en wallen uit de laatste ijstijd, auto’s reden er toen nog niet.! 

Maar misschien zou het helpen als wij niet krankzinnig veel goederen uit China en 
omringende landen laten komen. Dus ook hier geldt, even pas op de plaatst maken.  
Wat denkt het college hierover?  
 
De jeugd en het sociaal domein. Om hierop nu te gaan bezuinigen is een doodsteek 
voor de toekomst. Nederland heeft volgens de laatste cijfers 2.5 miljoen laag 
geletterden, hier vallen ook de kinderen met dyslexie onder, deze hebben juist hulp 
en hulpmiddelen nodig om goed onderwijs en dus zicht op een voor hun fijne 
toekomst te krijgen, dus bezuinigen is hier uit den boze, om juist in de toekomst een 
veilige samenleving te krijgen waar het fijn is om te wonen, te werken en te 
recreëren, moet men juist nu investeren in zorg en begeleiding, en niet schrappen 
hierin.  
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En niet alleen in de jeugd, maar alle inwoners die zorg en begeleiding nodig hebben 
moeten weten dat zij kunnen vertrouwen en bouwen op onze gemeente,  
 
Met goede zorg bouwen wij aan een stabiele samenleving dus nu investeren is 
straks de vruchten van plukken, maar nu bezuinigen is straks op de blaren zitten.  
 
Wel zouden wij het college mee willen geven een goede controle uit te  
voeren op de juistheid van de declaraties, en of ook datgene wordt gedeclareerd. 
wat daadwerkelijk is uitgevoerd en niet geheel onbelangrijk dat dit gebeurd door de 
gekwalificeerde hulpverleners welke over de juiste documenten beschikken.  
Hoe ziet het college dit?  
 
In deze voorjaarsnota missen wij de uitleg over enkel zaken zoals:  
Hoe is het met het zwembad?  
Hoe is het met de OG tent?  
 
Maar ook de stations omgeving, hier vinden wij niets over terug. Kunt u dit uitleggen! 
Maar ook de veilige wandelpaden welke thans overwoekerd zijn door wilde 
begroeiing en daar door niet meer veilig zijn laat het college onvermeld.  
 

En als laatste de ontstane tekorten te dekken uit de algemene reserve. 

Pro Duiven 


